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Referat NVK hovedstyremøte  

Dato og tid:  

 

Til stede: 

 

 

 

Fraværende:  

 

Neste leder FH: 

 

Neste styremøte:  

 

Møteleder:     Roger Brenden 

 

 

Saksnr Sak Ansvar Frist 

111/22 Godkjenne referat fra 21.06.2022 
Er godkjent og lagt ut på hjemmesiden 

Sissel  

012/22  Innkommen post 

22.06 Agder Fuglehundklubb, Lars Farnes. FKF 

instuktørutvalg, Instruktørutdannelse  

22.06 FKF Momskompensasjon 

28.06. FKF Oppdatert brukerveiledning Dog Web 

Arra 

28.06 NKK Melding fra den tyske strihårsklubben 

angående adresser.  

Sissel sender svar til den Tyske klubben.  

02.07 Bente Holm  Halvårsrapport, 

17.08 FKF Dyrevelferdskontrolør.  

 

Sissel  

 29.08.2022  kl. 20.00     TEAMS 

Roger Brenden, Rune Mikalsen, Signe Karin Hotvedt, Birthe Wold 

Myhre,  Eva Pedersen, Sigurd Nikolaisen, Ellinor Nesse, Tone Englokk 

Jorde.  

Bente Holm kasserer. Sissel Marthinsen sekretær 

 

Henriette Sæbø  

Jaktrådet frist 22. september  

10 oktober kl 20.00 
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113/22 IT 

Ingen rapporterte problemer. Trafikken er jevn på 

nettsidene.   

Det er lagt ut endel premieringer på Facebook.  

Sigurd legger ut artikler om nye avlshunder, veldig 

bra at det informeres om nye avlshunder.  

Det er publisert gratulasjons artikkel om nye 

dommere.  

Signe Karin  

114/22 

 

Avlsrådet 

Sommeren 2022: 
Noen henvendelser fra valpekjøpere. 
Oppdatering på ECLE, flere testet fri. 
Dialog med veterinær om KV med IOHC (manglende 
forbening av overarmsbenet). Avlsrådet kjenner ikke 
til at flere med samme diagnose. Ikke utbredt hos 
rasene våre. Avlsrådet sjekker informasjon om 
utbredelse og arvelighet. 
Spørsmål fra Rogaland om underlag for egen 
medlemskveld om avl. Avlsrådet må utarbeide noe, 
en av oss kan om ønskelig og mulig, delta digitalt. 
Uttrekk er sendt for beregning av nye indekser etter 
vinterprøvene, Tone følger opp. 
Avlsrådet ser et oppsving i HD hos SV i 2022. Ligger 
på ca. 20% per august. Det ser også ut til at det er 
flere B-hofter blant de som er røntgen fri. Avlsrådet 
følger situasjonen nøye. 
 

Tone  

115/22 Jaktrådet. 

NM lag høyfjell høst. 
Norsk Vorstehhund klubb melder inn følgene lag: 
Korthårlaget med flg rekkefølge 
Høgdalia's GNT Texas NO44236/17 Fører Øystein 
Dahl 
Suldølen's AES Urho / NO42201/16 Fører Kenneth 
Eriksen 
Sognexpressen's Kzb Nikita / NO36509/14 Fører 
Robert Brenden 
Reserve 
Tiurjegerns Solo av Sognexpressen / NO54523/12 
Fører Brenden, Robert 
  
Strihårlaget med flg rekkefølge: 
Bivdar av Brandsegg Søndre / NO39932/16 Fører 
Rune Mikalsen 
Speldraget's J-The Boss / NO36304/18 Fører Rune 
Fossum 

Rune 

Ellinor 
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Grofjällets Tjapp /SE32251/2018 Fører Ole Christian 
Kjenstad 
Reserve 
A-Beethoven Av Brandsegg Søndre / NO32300/15 
Fører Rune Fossum 
Lagleder: Rune Mikalsen for begge lagene. 
Til middag blir vi 9 stykker. 
  

Nm lag  

Nordenfjeldske Fuglehundklubb er teknisk arrangør 
for NM-Lag og NM-individuelt Høyfjell høst for 
2022 som arrangeres i Kongsvollterrengene med 
utgangspunkt/sekretariat på Kongsvold Fjeldstue 
dagene 1.9-4.9. 
NM-lag står i terminlista som prøve nr 51-22024 og 
Terje Indset er prøveleder (41518267). 
  

NM-Lag går av stabelen torsdag 1.9 og rasene 
inviteres herved til å melde på sine lag. Vi må da få 
tilsendt lagenes 3 deltagende hunder (Regnr, 
hundens navn, eier/fører) samt 1 reserve innen 
mandag 29.8 kl 12. Startrekkefølge for de 3 må da 
angis. 
 

116/22 Fuglehunden 

1. Leder, frist desember 
2. IT, frist januar 
3. Nye styret etter DK/RS, frist mars 
4. Jaktrådet, etter avsluttet vintersesong, frist 

mai 
5. Avlsrådet, frist juli 

6. Jaktrådet, høstsesongen frist september 

Roger 

 

 

 

 

117/22 Regnskap 

Halvårsrapport 

Ingen store utfordringer.  

50 000 kr til epilepsi programmet.  

Han som lager matbokser som vi gir som gave til de 

som går ut av styret har meldt at han ikke lager 

matbokser lenger.  Vi må finne en ny leverandør.  

Bente  

118/22 Raseutvalget (RU) 

Har ikke skjedd noe i sommer. 
 

Birte 

Eva 

Tone 
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119/22 FKF 

Gjennomføring av instruktørutdanning i 

Fuglehundklubbenes Forbund.  

(Se vedlegg) 

 

Roger  

120/22 Sponsorer 

 

  

121/22 Gjennomgang av sommeren, hva har 
hendt siden siste møte 
Mange apportprøver. Fungert bra med nye regler. 
Utstillinger.  
Mange bra arrangementer i Vorsteh Norge. Gode 
tilbakemeldinger fra flere hold.  
 

Roger  

122/22 DNA bartegen.  

Styret hadde en generell gjennomgang av gentesting 
på bartegen.  
Sigurds artikkel OM BARTER OG BRYN HOS 
STRIHÅRET VORSTEH legges ut en gang til.    
 

Eva  

123/22 Sponsor " henvendelse fra et medlem, 
angående en avtale på hundebur" 

Aluconsult har avsluttet sposoravtalen med NVK. 
Styret ønsker å gjenopprette avtalen.  

Vedtak: 
Signe Karin tar kontakt med Aluconsult .  
Etterspør om de ønsker å være sponsor igjen. 
Forslag fra styret  angående sponsoravtale. 
Aluconsult gir et bur i året til NVK sentralt, buret skal 
loddes ut.  
Aluconsult gir 20% til medlemmer ved kjøp av bur.   

Saken følges opp på neste styremøte.  

 

Roger  

124/22 Møteplan for høsten med fysisk møte. 
Styret ønsker minst et fysisk møte, før jul og et etter. 

Forslag til sted, Kringler gjestegård.  
Sissel sjekker ut dette, sender ut e post.  

 

Roger  
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125/22 Ung med vorsteh 

Styret bevilget 10.000 kr. Dette har vært svært 
vellykket. Mentor programmet, blir inkorporert i 
tiltaket med ung med vorsteh.  
Det jobbes med å få tak i terreng, hvor de unge med 
vorsteh kan trene sammen med gode instruktører.  

 

Roger  

126/22 Utstillinger/ jaktprøver/apportprøver i regi 
av NVK/NVK distrikter - 
Bør slike arrangement bli tatt opp med hovedstyret, 
før de søkes om? Styret vil diskutere dette utover 
høsten. 
Mulig at dette kan legges frem på DK, etter at Birte 
og Roger tar dette opp på med møtet med 
distriktene. 
 

Birte  

127/22 Pengestøtte til Landslaget i 
Juniorhandling. 
 
Styret har mottatt en søknad om pengestøtte til 
landslaget i juniorhandling.  

Vedtak: 
Styret går ikke inn for å støtte landslaget økonomisk, 
da det ikke er satt av midler til dette i budsjettet. 

 

Roger  

128/22 Handlingsplanen for hovedstyret 

• A. Planlegge for eksteriørdommer konferanse 

i januar 2023 

• B. Følge opp våre premierte hunder 

• C. Ny løsning for E- post og dokumentlagring 

NVK 

• D. Kunnskapsbasert avlsarbeid (epilepsi)   

• E. RAS, oppfølging av NKK sin godkjenning 

• F. Mentorprogram, føring av vorsteh på prøve 

• G. Sette ned utvalg for å se på indekser for 

utenlandske hunder sak 12/22 

 

 

Alle  

129/22 

A 
Planlegge for eksteriørdommer 

konferanse i januar 2023 
Konferansen blir avholdt den 22 januar 2023 

Godt i gang med planleggingen. Avtale med hotell er 

Birte  
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gjort. Blitt kontaktet av NESK, de vil gjerne bli med 

på lørdag. 

Styremøte 25.04:  

Ikke skjedd noe siden møtet 23.03. 

Styremøte 31.05: 

Norsk engelsksetterklubb (NESK) skal avholde sin 
konferanse lørdagen, samme helg som NVK 
Styremøte 29 august. 
Det avholdes møte mandag 5 september. Deltagere:  
Eva Pedersen, Brit Shibbye og Birte Wold Myhre. 

Fordeling av ansvar, og arbeidsoppgaver.  

 

130/22 

B 

Følge opp våre premierte hunder 
Jaktrådet følger opp hunder og eiere som har fått 1. 

premie.  

Styremøtet 25.04: 

Det tas en telefon til de som har fått 1 premie 

gjennom sesongen.  

Styremøte 31.05 

Alle som har fått 1. premie i vinter er kontaktet pr e-

post, med gratulasjoner fra jaktrådet og styret. 

De som har blitt kontaktet har satt stor pris på denne 

oppmerksomheten. Dette er en praksis styret skal 

fortsette med.  

Styremøte 21.06 
Ikke skjedd noe nytt siden styremøte  31.05 
Dette er en suksess, som følges opp og fortsetter til 

høsten.  

Styremøte 29.08. 

Premierte hunder og eiere i høst følges opp med 

gratulasjoner.   

 

Rune  

131/22 

C 

Ny løsning for E- post og 

dokumentlagring NVK 
Styremøtet 23.03. 

Ingen løsning på ny leverandør av IT tjenester enda, 

avventer.  

Styremøtet 25.04: 

Det har ikke skjedd noe i saken siden sist. 

Venter på tilbakemelding fra NKK. I forhold til deres 

tilbud   Ståle og Signe Karin er klare for å gå i gang 

med den nye løsningen.  

Styremøte 31.05. 

Signe Karin har satt seg inn i og undersøkt tilbudet 

Signe Karin  
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fra NKK. Har sendt endel spørsmål til sky kontoret 

om innholdet i denne avtalen.  

Styremøte 21.06.2022 
NKK løsningen passer ikke så bra  for NVK. 
Microsoft løsningen passer best for  oss. Vil ikke fylle 
vårt behov, blant annet for at det er begrensninger 
på antall kontoer. Vi ønsker at alle distriktene skal få 
sin egen e-post løsning. Den er noe dyrere, men 
sikrer oss flere kontoer blant annet til distriktene, 
avlsrådet og vil sikre bredere og bedre kontinuitet.  
Signe Karin undersøker kostnadene  Microsoft 
løsningen til neste styremøte.   
 
Styremøte 29.08.2022 
Signe Karin har snakket med Ståle, ingen endringer i 
priser og betingelser siden vi fikk tilbudet. (se tilbudet 
under i saken)  
Sikkerheten blir mye bedre, muligheten til å finne 
tilbake til dokumenter blir veldig mye bedre.  
Uniweb legges  ned, når alle har fått beskjed om å 
lagre det de ønsker å ta med seg videre av 
dokumenter.  
 
Vedtak:  
NVK inngår avtale med Webhuset om en Microsoft 
365-løsning, Business Essential 
NVK starter opp med hovedstyret, avlsrådet og to 
distrikter.  
 
 
Bakgrunn for saken 
Ny e-post tjeneste for NVK 
I dag benytter NVK en enkel e-postklient levert av 
Uniweb. Denne preget av et svært enkelt 
grensesnitt, svært begrenset lagring og et 
mangelfullt spamfilter. De fleste tillitsvalgte bruker 
derfor egne lagringsløsninger i tillegg, og flere bruker 
egne e-postløsninger. Dette skaper egne 
sikkerhetsutfordringer som vi i dag ikke har kontroll 
på.  
I tillegg sliter klubben med manglende felles 
lagringsplass, hvor store mengder e-poster sendes 
mellom styret/avlsrådet/jaktrådet uten at dokumenter 
er felles tilgjengelig. 
Dette skaper også mye merarbeid for klubbens 
sekretær. Hun lagrer dokumenter på egen PC og på 
en ekstern harddisk. Også klubbens kasserer har 
dokumentene på egen PC. I tillegg ligger mye 
informasjon/historikk på klubbens nettsider, og i flere 
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tilfeller bare der.  Dette er ikke betryggende lagring 
av klubbens dokumenter og historikk.  
I samråd med Ståle Garberg, vår IT-rådgiver, legger 
jeg fram følgende forslag: Vi inngår avtale med 
Webhuset om en Microsoft 365-løsning. 
Slik beskriver Webhuset tilbudet MS 365 Business 
Essential: 
Best for bedrifter som trenger enkle eksterne 
løsninger med Microsoft Teams, sikker skylagring, e-
post i bedriftsklassen og Office Online 
(skrivebordsversjoner ikke inkludert). 
 
Dette inkluderer:  
• Outlook 
• Word Online 
• Excel Online 
• PowerPoint Online 
• Teams 
• Exchange 
• OneDrive (skylagring) 
• SharePoint 
 
Fordelen her er at ingen installasjoner er 
nødvendige, og løsningene kan brukes fra alle PC-
er, nettbrett og mobilløsninger. Dokumenter kan 
opprettes, redigeres og deles i sanntid. Teams-
løsningen kan brukes til, alle typer møter, inkludert 
årsmøter/seminarer/konferanser med opptil 300 
deltakere.  
Mer m løsningen her: https://www.microsoft.com/nb-
no/microsoft-365/business/microsoft-365-business-
basic?market=no 
https://www.webhuset.no/microsoft-365 
Fordelen her er at ingen installasjoner er 
nødvendige, og løsningene kan brukes fra alle PC-
er, nettbrett og mobilløsninger. Dokumenter kan 
opprettes, redigeres og deles i sanntid. Teams-
løsningen kan brukes til, alle typer møter, inkludert 
årsmøter/seminarer/konferanser med opptil 300 
deltakere.  
Antall brukere: 
20 brukere holder til Hovedstyret og Avlsrådet. 
I tillegg kan vi tilby et par distrikter å teste ut 
løsningen for seg. 
Dersom prøveperioden viser at dette er nyttig også 
for DK, kan neste års DK/RS evt. få saken opp til 
behandling, slik at alle distriktskontakter kan få e-
postadresse med lagringsmulighet. 
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35 brukere burde dekke dette. Dersom alle i 
distriktenes styrer skal ha tilgang, øker prisen, så 
dette blir en avveining det er greit å ha testet. 
 
Kostnader per juli 2021 
 
  Antall Pr.mnd. Pr.år 
Pr. konto/mnd - 20 brukere 32,00 20          
640,00        7 680,00  
Pr. konto/mnd - 35 brukere 32,00 35       1 
120,00      13 440,00  
     
Ved fornyelse etter første året   
  
     
Pr. konto/mnd - 20 brukere 42,99 20          
859,80      10 317,60  
Pr. konto/mnd - 35 brukere 42,99 35       1 
504,65      18 055,80  
 
25.8.2021 
skh 
 
 

133/22 

D 

Kunnskapsbasert avlsarbeid (epilepsi)   
DK/RS vedtok å donere kr 50 000,- til 

forskningsprosjektet i 2022. Avlsrådet oppfordrer 

eiere om å teste hunden når de melder nye tilfeller. 

AR  innhenter om mulig informasjon om slektninger 

og muligheten for prøver også fra disse. 

Det er skrevet en artikkel på trykk i Fuglehunden i 

2022. Artikkel med oppdatert status og informasjon 

er klar for publisering på vorsteh.no 
Styremøtet 25.04: 

Har ikke skjedd noe mer siden sist, følger opp det 

som ble skrevet sist. 

Etterlyser underskrevet protokoll, slik at pengene 

kan overføres til forskningsprosjektet. Sissel purrer 

opp protokollen igjen, den er på runde i 

postsystemet for underskriving.  

Styremøte 31.05  

Tone var ikke til stede, utsettes til neste gang 

Styremøte 21.06 

Siden siste styremøte er det er registrert nye tilfeller. 

Utover det har det ikke skjedd noe.  

Styremøte 29.08. 

Pengene som er donert sendes til prosjektet. 

Tone 

Sigurd 
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Avlsrådet etterspør oppdatering fra Lingås angående 

antall blodprøver. 

 

134/22 

E 

RAS, oppfølging av NKK sin godkjenning 
Styremøtet 23.03. 

Status er at NKK ikke har sett på når RAS kan 

behandles. Kommer ny info i løpet av første halvår 

2022. 

Styremøtet 25.04: 

Ikke skjedd noe siden sist 

Styremøte 31.05.  

Ikke skjedd noe siden sist. 

Styremøte 21.06  

NKK. Tidsplan RAS/avlsprogram. 

https://www.nkk.no/aktuelt/revisjon-av-

rasespesifikke-avlsstrategier-ras-og-tilpasninger-til-

ny-forskrift-om-avl-av-hund-article209918-985.html 

Det vil si at det tar ytterligere lenger tid å få godkjent 

NVK sin RAS. Har lite å si for rasestandarden, 

handler mer om helse og sykdommer.  

Styremøte 29.08 

Ingen endringer siden styremøte 21.06 

 

Tone 

Sigurd 

 

135/22 

F 

Mentorprogram, føring av vorsteh på 

prøve 

Styremøtet 23.03. 
Arbeidet er ikke kommet i gang enda, blir tatt tak i 

Styremøtet 25.04: 

Samme status som 23,03. 

Styremøte 31.05 

Samme status som 23,03. 

Styremøte 21.06.2022 

Samme status som 31.05 

Mentorprogrammet blir satt i sammenheng med 

tiltaket UNG MED Vorsteh 

Styremøte 29.08. 

Se sak 125/22. Tiltaket går heretter under tiltak UNG 

MED VORSTEH.  

 

Roger  

136/22 

G 

Sette ned utvalg for å se på indekser for 

utenlandske hunder sak 12/22 
Utvalget er satt og vedtatt. Arbeidet starter. Sigurd 

Nikolaisen vil lede arbeidet fra avlsrådet. 

Styremøte 31.05 

Tone 

Sigurd 

 

https://www.nkk.no/aktuelt/revisjon-av-rasespesifikke-avlsstrategier-ras-og-tilpasninger-til-ny-forskrift-om-avl-av-hund-article209918-985.html
https://www.nkk.no/aktuelt/revisjon-av-rasespesifikke-avlsstrategier-ras-og-tilpasninger-til-ny-forskrift-om-avl-av-hund-article209918-985.html
https://www.nkk.no/aktuelt/revisjon-av-rasespesifikke-avlsstrategier-ras-og-tilpasninger-til-ny-forskrift-om-avl-av-hund-article209918-985.html
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Samme status som 25.04 

Styremøte 21.06 

Samme status som 31.05 

Styremøte 29.08 

Anne Grethe Langeland er forespurt om hun kan 

sitte i utvalget. Hun har takket nei på grunn av 

tidsmangel. 

Sigurd Nikolaisen starter arbeidet med de  som 

deltar i gruppen nå. (Hvem er det?) 

 

 

137/22 Utvalg som skal utarbeide forlag til 

kriterier for gullmerker og 

æresmedlemskap 
 

Styremøtet 23.03. 

Roger Brenden  kontakter aktuelle deltagere til 

gruppen. Gruppen, mandatet og møteplan 

presenteres på neste styremøte 22.03   

Eva Pedersen har kontaktet æresmedlemmer som 

har sagt seg villige til å bli med i utvalget. 

Arbeidet blir igangsatt når gruppen er fulltallig 

Styremøtet 25.04 Tore Kallekleiv og Randi Schultze 

har sagt ja til å delta i utvalget. Eva og Roger 

innkaller til møte. 

Styremøte 31.05. 

Har hatt et møte. Skal ha et møte på 

Landssamlingen/Pinsesamlingen og fortsette 

arbeidet.  

Styremøte 21.06  

Utvalget er nedsatt og arbeidet forventes å starte 

etter sommeren.   

Styremøte 29.08. 

Det kalles inn til nytt møte ganske snart. 

 

Roger  

138/22 Revidering av klubbens retningslinjer for 

søknad på distriktsmidler.  

Styret ønsker å revidere retningslinjene for søknad 

på distriktsmidler.  

Det er også nødvendig å lage en brukerveiledning til 

distriktene i forhold til registering i 

Brønnøysundregisteret. Det er en fordel at klubbene 

Ellinor  
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er registrert der blant annet for å opprette en egen 

konto for klubben.  

Vedtak fra styremøte 22.02.22 

Det lages et forslag til reviderte retningslinjer for å 

søke på distriktsmidler. Det lages en 

brukerveiledning for registrering i 

Brønnøysundregisteret. Veiledning blir laget og 

legges ut på hjemmesiden   

Styret ønsker å revidere retningslinjene for søknad 

på distriktsmidler.  

Det er også nødvendig å lage en brukerveiledning til 

distriktene i forhold til registering i 

Brønnøysundregisteret. Det er en fordel at klubbene 

er registrert der blant annet for å opprette en egen 

konto for klubben.  

Vedtak fra styremøte 22.02.22 

Det lages et forslag til reviderte retningslinjer for å 

søke på distriktsmidler. Det lages en 

brukerveiledning for registrering i 

Brønnøysundregisteret. Veiledning blir laget og 

legges ut på hjemmesiden    

Forslaget ble diskutert og tas opp igjen på neste 

møte 25.04  overføres til neste møte.   

Styremøtet 31.05. 

Ellinor har laget et meget godt forslag. Styret 

berømmer hennes innsats.  

Vedtak: Retningslinjene ble godkjent og legges ut 

på NVK.NO 

Styremøte 21.06 

Retningslinjene legges ut på nvk.no. 

Ansvar: Signe Karin 

 

Styremøte 29.08 

 

 

139/22 NVK sine startpistoler 

Vedtak fra 25.04  

Sissel Marthinsen overtar ansvaret som 

våpenansvarlig, og oppbevarer startpistolene i sitt 

Roger  
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våpenskap. Roger ordner med registrering hos 

politiet. 

 Styremøtet 31.05. 

Roger jobber med saken.  

Styremøte 21.06 

Avventer svar fra politiet. 

Styremøte 29.08 

Avventer fortsatt svar fra politiet 

140/22 Møte med distriktene 
 

Tilbakemelding fra møte med distriktene 3. mai.  
Veldig fint møte. Veldig godt mottatt. 
Styrets vurdering er at det er viktig å ha tettere 
kontakt med distriktene, det er der medlemmene er 
og dert er i distriktene arbeidet med å fremme 
vorsteh rasene foregår.  Det er avtalt nye møter. 
Styremøte 21.06 
Nytt møte med distriktene 15. august 

Styremøte 29.08 
Tilbakemelding fra møtet 15 august 
Positive tilbakemeldinger om at dette er et godt tiltak, 
har stor betydning for hovedstyret å ha tetter kontakt 
med distriktene, dette er gjensidig.  

 
 

Roger 

Birte 

 

141/22 Forslag til ny venstremarg i Fuglehunden 

Ellinor Nesse har gjort en veldig bra jobb. 

Venstremargen blir enklere og mer oversiktlig. Hun 

retter opp det hun har fått tilbakemelding på, Harriet 

gjør endringene.  

Vedtak: Retningslinjene ble godkjent og legges ut 

på NVK.NO 

Styremøte 21.06. 

Må korrigeres noe, før den endres i Fuglehunden. 

Styremøte 29.08 

Venstremargen er nå rettet opp.  

 

Ellinor   

142/22 Medlemsservice 

Digitale logoer. 

Styremøte 25.04 

Det er laget digitale logoer til alle distrikter. De er 

ikke tilgjengelige for distriktene. Signe Karin og 

Sissel 

Signe Karin 
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Sissel tar kontakt med Kjell Larsen, for å få tilgang til 

filene. Slik at de kan sendes ut til distriktene. 

Styremøte 31.05. 

Signe Karin har vært i kontakt med Kjell Larsen. Han 

oversender PDF versjoner til Signe Karin og Sissel. 

Disse sendes ut til distriktene slik at de får sin 

versjon som de kan bruke.  

Styremøte 21.06 

Signe Karin sender PDF filene til Sissel. Disse lagres 

på et sikkert sted. 

Hun sender også PDF filene med distriktsnavnet + 

logoen uten distriktsnavn til distriktene.  

Disse logoene kan forstørres opp. Tone etterlyser 

filer som kan redigeres? Signe Karin undersøker 

dette. 

Styremøte 29.08 

Alle filene er sendt ut til distriktene.PDF kan 

forstørres opp til to meter 

Hvor er EPS filene? Klubben trenger disse for 

eventuelle endringer.  

143/22 Brukerhåndboken 

Henvendelse fra Vegard Kvamme angående 

Brukerhåndboken.  

Han ønsket at vi skulle se på muligheten til å trykke 

opp Brukerhåndboken i papirformat igjen. Grunnen 

til det er at han mener at vi burde ha denne i 

papirformat slik at den kunne deles ut/selges i 

forskjellige sammen henger.  

Han ønsket også at vi scannet inn forsiden og 

baksiden på Brukerhåndboken i den versjonen som 

ligger ute på nettet. Vegard har tatt mange av 

bildene i boken, og hans onkel Per har forfattet den 

Styremøte 31.05. 

Styret ser på innholdet og vurderer dette.  

Vi tar saken opp på neste styremøte. En ide er å 

lage en ny bok, redigert bok. Som kan sendes ut til 

nye medlemmer.  
Styremøte 21.06. 

Boken bør redigeres.  

Det er Per Aas som har forfattet boken, og  ved en 

eventuell redigering/endring er det Per Aas som må 

godkjenne endringene eller eventuelt gjøre 

Sissel  
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endringene selv.  

 Styret tar saken opp igjen etter sommeren. 

Styremøte 29.08 

Hvordan skal styret jobbe videre med saken? Styret 

avventer.  

 

144/22 Vorstehhundstatuetten 
 
Speldragets The Boss/Rune Fossum ble 
Norgesmester vinter 2022, og skal etter regelverket 
ha Vorstehhundstatuetten på RS i 2023. Vi har ikke 
en strihårsvariant.  
Vi må intensivere arbeidet med å finne en strihår-
statuett i løpet av høsten. 
Styremøte 21.06 
Signe Karin og Eva har undersøkt og er fortsatt på 
søk. Sissel måler kotrhårsstatuetten, og sende bilder 
til Signe Karin og Eva.  
Styremøte 29.08 
Eva jobber videre med saken.  
 

Signe  

145/22 Nye medlemmer 2022  

24.08. er det meldt inn 91 nye medlemmer 

Antall medlemmer total pr 24.08 2022, 1599 

Antall medlemmer 30.12.2021, 1489 

Sissel  

14622 Eventuelt  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


